
  

 

 

 

          Referat fra skolebestyrelsesmøde den 8.08.2022 kl. 19.00-21.00. 

              Afbud: Christina Geertsen og Jeanne Lajer Goldstrand 

 

 

              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

23/22   Gennemgang og evt. justering af skolebestyrelsens forretningsorden. 

Vi drøftede forretningsordenen og besluttede 2 ændringer, nemlig at  

 forretningsordenen evt. justeres i alle lige år i stedet for hvert år  

 og at medlemmer i skolebestyrelsen ikke kan pålægges opgaver uden deres accept. 

Derudover har vi en fælles forståelse af, at møderne tager 2 timer, og beslutningspunkterne 

sættes på dagsordenen i starten af mødet.  

 

24/22   Kort gennemgang af SB`s arbejde de sidste par år. Herunder kort oplæg ved 

Morten om indsatsområde i 2022/23 ang. fællesskabende didaktikker. 

Morten gennemgik, hvad skolebestyrelsen især har arbejdet med de sidste 2 år.  

Derudover uddybede han årets indsatsområde. Vi vil lægge vægt på at skabe stærke 

fællesskaber – og at alle børn oplever sig som vigtige deltagere i fællesskabet.  Arbejdet med 

fællesskaber skal ikke kun ske ved sociale arrangementer men også i det faglige arbejde.  

Der skal være deltagelsesmuligheder for alle. 

             

25/22  Overvej hvad vi sammen skal sætte fokus på?  Derefter udarbejdelse af årshjulet 

for skolebestyrelsesarbejdet i 22/23. 

Følgende emner blev nævnt: 

 Fællesskab 

 Evt. et princip om trivsel 

 Mellemformer når der kommer et udspil fra den kommunale arbejdsgruppe 

Gerne input fra resursepersoner vedr. ovenstående punkter. 

Ud fra ovenstående udarbejder formandskabet og ledelsen et forslag til årshjul, som 

fremlægges til godkendelse/justering på næste møde. 

Vigtigt for skolebestyrelsen, at det gode arbejde på skolen forankres og er levedygtigt 

fremover. 

 

26/22   Skolebestyrelsesmedlemmernes indlæg på forældremøderne.  

            Justering af de anvendte slides fra sidste år. 

Kasper sender slides til Anna. Anna tjekker op og justerer. Anna sender tilbage til 

medlemmerne for hurtig feedback. Anna sender til Poul senest tirsdag den 16.8. 

 
27/22  Vikar for Christina til to forældremøder, den 17. og 24. august. 

Anna deltager d. 17. august på 3. årgang. 

Klaus deltager d. 24. august på 1. årgang. 

 

28/22  Orientering om udmelding vedr. økonomi på skolerne. 

Udmelding fra skolechefen inden sommerferien går på, at der i store træk er lukket for 

forbruget p.gr.a. stigende udgifter på det kommunale område. Så vi må kun bruge penge på helt 

nødvendige indkøb til drift. 

 


